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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hányszor akarják még becsapni a Pécsieket? – VIII." 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A korábban feltett „Hányszor akarják még becsapni a pécsieket? – IV.” című, K/6952. számú 
írásbeli kérdésemre Bodó Sándor államtitkár úr küldte meg számomra a kormány válaszát. A kérdés
arra vonatkozott, hogy Ön még 2015-ben egy Páva Zsolttal közösen tartott pécsi sajtótájékoztatón 
tett ígéretet arra, hogy a kormány kiemelt ügyként kezeli egy új vásárcsarnok megépítésének 
kérdését, ez azonban azóta sem valósult meg.

Az államtitkári válaszból annyit megtudhattam, hogy a tervezett beruházás tervei elkészültek, az 
engedélyeztetési eljárás is lezárult, sőt a forrás is rendelkezésre áll. Ennek ellenére nem kezdődött 
még el a beruházás, Bodó államtitkár úr a konkrétumokat mellőzve csak annyit közölt, hogy „a 
kivitelezés rövidesen megkezdődik”.

Mivel még mindig nem kaptam kielégítő és konkrét válaszokat a kérdéseimre, ezért most ismét 
Miniszterelnök Urat kérdezem:

- Miért nem tudhatják a pécsiek a pontos dátumot a kivitelezés kezdetéhez? Mit jelent az, hogy 
„rövidesen megkezdődik”? 

- Ha minden terv, engedély és a forrás is rendelkezésre áll, miért nem kezdődött el a kivitelezés?

- Annak ellenére, hogy Ön személyesen tett ígéretet az új vásárcsarnok megépítésére, miért nem 
valósult meg vagy egyáltalán miért nem kezdődött még el ennek a projektnek a megvalósítása? 
Nem érzi úgy, hogy ezzel becsapták a pécsieket? 

Várom érdemi válaszát!


